



Regionstyremøte nr. 1, 2024/25

Referat

Møtetid:

Tirsdag 10. september 2024 11:00 – 21:20.

Møtested:

Torp hotell, Sandefjord

Styremedlemmer:

Johan Vilhelm Eltvik - Regionsleder, Tønsberg
 Roy Rasmussen - Viseregionsleder, Tønsberg
 Bjørn Arve Bentsen - Neste regionsleder (25/26), Mandal
 Astrid Bjellebø Bayegan – Framtidig regionsleder (26/27), Asker og Vardåsen
 Thor Lüchen-Lehn – Forrige regionsleder, Askøy

Andre:

Torgeir H. Persett (Sekretær), Hinna

Fraværende:

Arne Thorsen (kasserer), St Svithun Stavanger – deltok digitalt under sak 6

Referent:

Torgeir H. Persett

Agenda:

Saksnr	Saker	Ansvarlig(e)
1.	Godkjenning av innkalling og saksliste	Roy/Johan V.
2.	Referat fra regionstyremøte 7 – 2023/24	Alle
3.	Årsmøte 12. juni 2024	Thor m. fl.
4.	Handlingsplan for 2024-25	Johan V.
5.	Nytt møte med KFUK/M	Johan V./ Thor/Roy.
6.	Økonomistatus	Arne
7.	Internasjonalt	Alle
8.	Nytt medlemsregister	Roy
9.	Internkommunikasjon - hjemmesiden	Alle
10.	Regionskonferansen 2025	Johan V.
11.	Fremtidige møter/samlinger 2024 og 2025	Alle
12.	Eventuelt	Alle
13.	Neste regionstyremøte	Johan V./Roy

Møtet startet klokken 11:15.

Johan Vilhelm ønsket velkommen og innledet styremøtet med å lese fra salme 86:11;
HERRE, lær meg din vei så jeg kan vandre i din sannhet.



Saksnr	Beskrivelse	Ansvar
1.	<p>Godkjenning av innkalling og saksliste</p> <p>Styremøte 1 2024/25 ble bestemt på RS-møtet 7 2023/24, den 28. mai 2024, og lagt til samlingen i Sandefjord 10.-11. september. Innkalling og saksliste utsendt 24.08.2024.</p> <p>Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent.</p>	Roy/ Johan V.
2.	<p>Referat fra regionstyremøte 7 2023/24</p> <p>Referatutkast fra RS møte 7, den 28. mai 2024 ble sendt møtedeltakerne samme dag.</p> <p>Vedtak: Referatet godkjent.</p>	Alle
3.	<p>Årsmøtet</p> <p>Digitalt årsmøte ble avholdt 12. juni 2024. Signert protokoll mottatt fra referenter den 18. juni. Thor, Roy og Torgeir.</p> <p>Protokollen er publisert på YMI Norges nettside.</p> <p>Rimelig bra frammøte og teknisk bedre gjennomført enn tidligere. Møteformen passer for enkle saker, men de større og mer sammensatte sakene fordrer fysiske møter.</p> <p>Formatet for møtet er det opptil det enkelte regionstyre å vurdere.</p> <p>Vedtak: Protokollen tas til etterretning.</p>	Johan V./ Roy
4.	<p>Handlingsplan for 2024-26</p> <p>Hovedsak: Kommunikasjonsplan «Den Store Endringen».</p> <p>Se årsmøtedokumentene og protokoll fra juni 2024, sak 4. Johan Vilhelms disposisjon er vedlagt styremøtereferatet.</p> <p>Johan Vilhelm innledet til samtale. Her et utdrag fra samtalen som fulgte:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Handlingsplanen må bli et resultat av en prosess som inkluderer flest mulig av medlemmene våre, og skal ha fokus på hvordan vi løser de eksistensielle utfordringene vi står overfor. • Vi må motivere og engasjere medlemmene våre, og anbefale en retning å gå i. Hvordan blir vi relevante for de som kommer etter oss? • Hva er det vi gir til klubbene, medlemmene og samfunnet? • Det må tenkes strategisk i forhold til hvor vi vil. • Ledelsen hos samarbeidspartnere må inkludere partnernes medlemmer, og samarbeidet må kommuniseres nedover i organisasjonen. • Vi trenger et nytt og mer tidsriktig slogan. Endre dagens, som er lite konkret. Det samme for logo? . • Trenger vi et nytt navn? Hva med <i>Y Service Club</i>? ...som er brukt internasjonalt av nyere klubber. <p>Dette og slogan ble brukt en del tid på. Viktig med et motto som er konkret og godt beskriver det vi er og står for.</p>	Johan V.



	<ul style="list-style-type: none"> • Programprofilen vår må bli mer utadventd og radikal, og bli mer relevant for nye aldersgrupper.. • Nye innsamlingsmetoder. Deltakerfond? Gjenbruk? Fundraising? Hvem kan hjelpe oss med dette? • Hvordan bruker vi de midlene vi har? • Hvordan og hva tenker vi om det internasjonale arbeidet? Informasjon nedover i vår organisasjon viktig. <p>Vedtak:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Arbeider videre med handlingsplanen med fokus på ovenfor nevnte. • Johan Vilhelm sender ut bulletin til klubbene med orientering om det videre arbeid. • Ekstraordinært digitalt årsmøte om nødvendige lov- og regelendringer avholdes den 19. mars klokken 18-20. • Johan Vilhelm kontakter Joar Oltedal om det tidsvindu vi har behov for på regionkonferansen i juni 2025. • Bjørn Arve kontakter personer som potensielt kan bidra med ideer om hvordan skaffe midler. 	
5.	<p>Nytt møte med KFUK/KFUM</p> <p>Møtet avholdes 24. September. Se også sak 74 2023/24 om status og deltakelse.</p> <p>Handlingsplanen (se sak 4) ble gått gjennom punkt for punkt, som bakgrunn for møtet med K/M.</p> <p>Forberedelser og strategi; ulike spørsmål, perspektiver og problemstillinger ble samtalt om - her er noe av dette:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hvor interessert er K/M i et samarbeid? Vi må lytte til de behov K/M har. Må sjekkes ut. • Viktig å bevisstgjøre. Vi har et tilbud. • Noe av budskapet vårt må være at organisasjonene (YM og K/M) støtter hverandre fordi vi hører sammen. Vi må være tydelige på at dette samarbeidet er - og skal være - to-veis. • Viktig selv å være bevisste på vår posisjon versus relasjonen til K/M, men samtidig klare på at vi skal ha noe å tilby. • K/M må mer trekkes inn i planlegging og utfordringer. • Det må være et klart mål at samarbeidet viser en positiv utvikling, er kommet lenger når vi kommer til regionskonferansen i juni 2025. • En felles handlingsplan for samarbeidet, K/M og Ys Men er nødvendig. • K/M må få tilbud om å komme til regionskonferansen i Stavanger i juni 2025. • K/M må ha tro på samarbeidet, og ledelsen må formidle dette tydelig innad i organisasjonen. • Satsing på et samarbeid med K/M skal <i>ikke</i> gå ut over/ekskludere samarbeid vi i dag har med andre. Eksisterende samarbeid vil og skal leve videre. Dette må være tydelig. <p>Vedtak: Saken følges opp av regionstyret som vårt utgangspunkt for samarbeidet vi vil ha med K/M.</p>	Johan V./Thor/Roy



6.	<p>Økonomistatus</p> <p>Status og utfordringer. Digital kontakt med Arne, som orienterte. Små endringer i resultat og balanse.</p> <p>Vi har fått inn i størrelsesorden 350 000 kr i kontingent fra medlemmene/klubbene våre, og utbetalt ca 300 000 kr av dette internasjonalt; pr medlem 35 sveitser franc (CHF) i året, 'til Genève', kurs p.t. 1 CHF=12,68 kr. Til Area Europa betaler vi 7,5 CHF, dessuten 3 danske kroner (DKK) til et solidaritetsfond.</p> <p>Vedtak: Orienteringen tas til etterretning.</p>	Arne
7.	<p>Internasjonalt</p> <p>En oppdatering og orientering om ICM-møtet i Chiang Mai, Thailand 08-11.08.2024. Johan Vilhelm orienterte fra møtet. Varierte innslag i et møte som opplevdes harmonisk og trivelig.</p> <p>Info om valg på ny IPE. Har vi en kandidat? Martin Vosian? Snakk med AP Ådne.</p> <p>ACM møtet avholdes i slutten september på Gjøvik. Ådne og Johan V. og Bjørn Arve deltar.</p> <p>Se også sak 70 2023/24 – siste punkt.</p> <p>Vedtak: Oppdateringen tas til etterretning.</p>	Johan V.
8.	<p>Nytt medlemsregister</p> <p>Ref. e-post fra James Olle i slutten av juli, om nytt medlemssystem. Roy orienterte. Han har vært i kontakt med Genève om det som oppleves som mangelfullt ved det nye systemet. Har mottatt respons, men mangelfull. Opprettholder kontakten.</p> <p>Vedtak:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Orienteringen til etterretning. • Roy følger opp 	Roy
9.	<p>Internkommunikasjon – hjemmesiden</p> <p>Ref. Sak 76 2023/24. Hvordan bruke mediene våre; hjemmeside, FB og Ys Magasin. Håndboken.</p> <p>Papirutgaven av Ys Magasin går inn.</p> <p>Roy orienterte. Gikk gjennom hjemmesiden. Han ble foreslått som redaktør for siden. Dessuten:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Alle i styret ble oppfordret til å bidra med stoff. Konkrete oppgaver til den enkelte? • Viktig å ha en oppegående redaksjonskomite. • Medlemsinformasjonen må jevnlig holdes ajour. <p>Bør medlemshåndboken fortsatt leve? Flere ga uttrykk for det.</p> <p>Vedtak: Roy følger opp.</p>	Alle
10.	<p>Regionskonferansen 2025</p> <p>En oppdatering. Har mottatt foreløpig program. Vi trenger litt mer tid til årsmøte. Ellers ingen kommentarer til programmet.</p> <p>Vedtak: Johan Vilhelm kontakter komiteen om mer tid til årsmøte.</p>	Johan V.



11.	Fremtidige møter 2024 og 2025		Alle	
	2024/25			
	10 - 11.09	Regionstyremøte 1 24/25 – se sak 79.		Alle
	20.11	Regionstyremøte 2 24/25 – digitalt, 16-18		Alle
	10.12.24	Regionstyremøte 3 24/25 – digitalt, 16-18		Alle
	03-04.01.25	Regionstyremøte 4 24/25 - Fysisk møte Torp Hotell, 3/1 – 11.00 – 4/1 – 12.00		Alle
	11.02.25	Regionstyremøte 5 24/25 - digitalt, 16-18		Alle
	11.03.25	Regionstyremøte 5 24/25 - digitalt 16–18		Alle
	19.03.25	Ekstraordinært årsmøte, digitalt 18-20		Alle
	06-07.05.25	Regionstyremøte 6 24/25 - Fysisk møte Torp Hotell, 6/5 -11.00 - 7/5 - 12.00		Alle
	13-15.06.25.	Regionskonferanse, Norge, Stavanger		
21.06.25	Årsmøte/Regionskonferanse, DK			
	Vedtak: Regionstyret tar oversikten til orientering			
12.	Eventuelt	<p>Astrid hadde to spørsmål:</p> <ul style="list-style-type: none"> Hva går kontingenten vi betaler, til? Se sak 6. Hva er de viktigste sakene vi betaler for, internasjonalt? Johan Vilhelm orienterte om prosjekter og oppgaver. 	Alle	
13.	Neste regionstyremøte	Vedtak: Regionstyremøte 2 24/25 avholdes digitalt 20.11.2024, klokken 16.00 – 18.00.	Johan V./ Roy	

Regionstyremøte 1, 2024/25, ble – etter passende pauser til lunsj og til middag - avsluttet klokken 21:20.